
• IRENA LAVRIČ

Avtomobilistka
lanskega leta

Naša občanka Irena Lavrič, čianica AMD Moste, je bila v
tradicionalni športni anketi Tanjuga izbrana za najboljšega ju-
goslovanskega avtomobiiista v letu 1979. To pri nas doslej ni
ospdo še nobeni ženski. Še zlasti zanimivo pa je, da bo Irena
šde prifaodnji mesec praznovaia osemnajsti rojstni dan.

S kartingom se je pričela
ukvarjati leta 1975, toda ne
čisto po naključju, saj je tudi
njen oče uspešen tekmovalec
v tej športni panogi. Kot
pravi, je oče ni nikoli spodbu-
jal z besedami, tnarveč jo je
vedno vzel s seboj na tekmo-
vanja ali treninge. In nekega
dne jo je zamikalo, da bi po-
skusila vaziti. Tako se je zače-
lo. Leta 1977 je prvikrat
osvojila naslov jugoslovanske
prvakinje med mladinci v kar-
tingu, uspeh pa je ponovila
tudi lani.

Vsa nasmejana nam je,
sicer že nekaj dni po tem ve-
selem dogodku, ko je o njem
že lahko kaj več razmislila,
povedala:

Ne zdi se mi pra v nič čudno,
da je bila za najboljšega av-
tomobULsta izbrana ženska.
Nenavadno pa je to, da sem ta
ženska jaz. Vsi me v teh dneh
sprašujejo, če je kaj razlike
med moškim in žensko pri
vožnji. Jaz mtslim, da je ni. Le
to je: se bojiš ali ne. Moškim
navadno pripisojejo več po-
gnma.

Obiskujete tretji letnik
tehnične srednje šole strojne
smeri v Ljubljani. Kako na ta
vaš uspeh gledajo sošolci in
profesorji?

Fantje mi uspch zavidajo,
obenem pa misiijo, da je ta
šport primeren le za moške.
Tega gledanja sem sicer že
navajena, saj je tndi poklic
vodovodnega inštalaterja, za
katerega sem se že izučila, ne-
ženski.- Profesorji pa mislijo,
da je šola prva in šele potem

šport. Obnašajo se tako, kot
da se ni nič zgodilo, vendar mi
s kakšno pripombo le dajo
vedeti, da so o tem že slišali.
Le profesorica matematike
mi je čestitala k uspehu. To se
nu je zdelo res lepo.

In načrti za prihodnost?

Irena Lavrič doma

Vsi mislijo, da bom začela
tekmovati na rallvjih. Mene
pa bolj zanimajo molorji.
Imam namreč hondo, ki pa je
prav sedaj pri mehaniku. Le-
tošnje leto, ko bom pričela
tekmovati med člani, bo zame
zelo pomembno. Zdaj bom
šele videla, koliko res veljam
in kakšno je moje mesto med
tekmovald v kartingu.

Besedilo in slika:D. J.


